

神信實何廣遠

Thomas O. Chisholm, 1923
(1886-1960)

GREAT IS THY FAITHFULNESS

William M. Runyan, 1923
(1870-1957)

3 3 3 | 3 · 2 2 | 4 4 4 | 4 3 - | 6 7 6 | 5 · 4 3 | 2 3 #4 | 5 - - |

1. 神信實極其大! 多謝我天父, 諸般的慈愛與憐憫無疆!
2. 春夏秋冬以及日月與星辰, 寒暑晝夜以及莊稼不停,
3. 罪孽都赦免, 有平安在心內; 神親自引導, 如天堂之樂;

5 6 7 | i · 7 6 | 5 4 3 | 3 2 - | 6 7 i | i · 5 5 | 3 3 2 | 1 - - |

祿永不變, 也無轉動的影兒; 從前如何, 直到永遠一樣。
宇宙萬物一同明明作見證; 神誠實極其大, 慈愛無盡。
力量為今日大盼望為將來, 全賜給我, 另有萬福備妥。

5 5 2 | 4 · 3 3 - | 6 6 3 | 5 · 4 4 - | 5 6 7 | i 5 6 | 7 i 6 | 5 - - |

(副歌)

神信實極其大! 神信實極其大! 一日又一日祿恩典加多!

5 6 7 | i · 7 6 | 5 4 3 | 3 2 - | 6 7 i | i · 5 5 | 3 4 7 | 1 - - ||

凡我所需用, 向祿都可取用! 神信實極其大, 厚賜與我!

1. Great is Thy faithfulness. O God my Father, There is no shadow of turning with Thee Thou changest not. Thy compassions, they fail not; As thou hast been Thou forever wilt be
 2. Summer and winter, and spring-time and harvest, Sun, moon and stars in their courses above. Join with all nature in manifold witness, To Thy great faithfulness, mercy and love.
 3. Pardon for sin and a peace that endureth, Thy own dear presence to cheer and to guide; Strength for today and bright hope for tomorrow. Blessings all mine, with ten thousand beside.
- CHORUS

Great is Thy faithfulness, Great is Thy faithfulness! Morning by Morning new mercies I see; All I have needed Thy hand hath provided "Great is Thy faithfulness" Lord unto me!